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Protokół nr 46/2023
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 17 stycznia 2023 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
3) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
4) Izabela Migocz - dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz dyrektor

zarządzający Muzeum Ziemi Kozielskiej;
5) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
6) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
7) Adam Oczoś – przewodniczący Komisji Infrastruktury Rady Miasta.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu (wszyscy członkowie byli obecni).

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki (w chwili rozpoczęcia obrad
wszyscy radni byli obecni).
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów nr: 44/2022 z 22 listopada i 45/2022 z 7 grudnia 2022 r.
4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych, sportowych i oświatowych do

ferii zimowych (MBP, Muzeum Ziemi Kozielskiej, MOSiR, MOK, Wydział
Oświaty i Wychowania).

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady
Miasta Kędzierzyn-Koźle w kadencji 2022-2025.

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki wniósł o rozszerzenie porządku obrad o pkt.
„Zaopiniowanie wniosku złożonego przez Zarząd Rejonowy Polskiego Czerwonego
Krzyża Honorowych Dawców Krwi o nadanie Panu Mieczysławowi Adamowi
Ferdzynowi Tytułu Honorowego „Zasłużony dla miasta Kędzierzyn-Koźle”:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Porządek obrad po przyjętej zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów nr: 44/2022 z 22 listopada i 45/2022 z 7 grudnia 2022 r.
4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych, sportowych i oświatowych do

ferii zimowych (MBP, Muzeum Ziemi Kozielskiej, MOSiR, MOK, Wydział
Oświaty i Wychowania).

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady
Miasta Kędzierzyn-Koźle w kadencji 2022-2025.
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6. Zaopiniowanie wniosku złożonego przez Zarząd Rejonowy Polskiego Czerwonego
Krzyża Honorowych Dawców Krwi o nadanie Panu Mieczysławowi Adamowi
Ferdzynowi Tytułu Honorowego „Zasłużony dla miasta Kędzierzyn-Koźle”.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołów nr: 44/2022 z 22 listopada i 45/2022 z 7 grudnia 2022 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokoły:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Ad 4.
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych, sportowych i oświatowych do
ferii zimowych (MBP, Muzeum Ziemi Kozielskiej, MOSiR, MOK, Wydział
Oświaty i Wychowania).

Dyrektorzy przedstawili informacje, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu
i są dostępne na stronie internetowej www.kedzierzynkozle.esesja.pl

Jacek Król zapytał, czy obiekty wodne cały czas są czynne.

Dyrektor Tomasz Radłowski odpowiedział, że są czynne. Dodał, że na basenie
sportowym cały czas jest 100% frekwencja, a na „Wodnym oKKu” zanotowano w
niedzielę 850 osób, które odwiedziło obiekt.

Jacek Król poprosił o informację dotyczącą lodowiska.

Dyrektor wyjaśnił, iż przy temperaturze plus 10, pod warunkiem, że nie będzie
wysoko zawieszonego słońca lodowisko zostanie otwarte do końca ferii zimowych.
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Andrzej Kopacki poinformował, iż w dniu wczorajszym po meczu ZAKSY wydarzyła
się nieprzyjemna sytuacja z kibicami z Nysy. Poprosił dyrektora o informacje w tej
kwestii.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji poinformował, iż niektórzy kibice
przed meczem zachowywali się już prowokacyjnie, wulgarnie, odpalili racę,
w związku z tym wezwano policję i sytuacja się uspokoiła.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, ile osób może się zapisać na półkolonie
z Miejskim Ośrodkiem Kultury oraz, czy wiadomo ile osób jest pozbawione
możliwości uczestnictwa przez brak miejsc. A także czy jest możliwość co roku
zwiększania ilości uczestników.

Dyrektor Piotr Gabrysz odpowiedział, iż nie ma takiej możliwości lokalowych,
logistycznych. Natomiast półkolonie są płatne, więc nie ma dużo chętnych.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informacje.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w kadencji 2022-2025.

Michał Nowak poinformował, iż zgodnie z prawem wybór powinien być dokonany
spośród kandydatów, natomiast w przedstawionym projekcie jest wskazany tylko
jeden kandydat.
W związku z powyższym radny złożył wniosek w sprawie:
- zdjęcia projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle w kadencji 2022-2025,
- zwrócenia się do Młodzieżowej Rady Miasta o przedstawienie Radzie Miasta
drugiego kandydata na opiekuna MRM, celem zapewnienia zgodności procedury
wyboru z art. 5b ust. 14 ustawy o samorządzie gminnym:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.

Ad 6.
Zaopiniowanie wniosku złożonego przez Zarząd Rejonowy Polskiego Czerwonego
Krzyża Honorowych Dawców Krwi o nadanie Panu Mieczysławowi Adamowi
Ferdzynowi Tytułu Honorowego „Zasłużony dla miasta Kędzierzyn-Koźle”.

Przewodniczący komisji przeczytał wniosek opisujący Pana Mieczysława Ferdzyna,
który stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie
internetowej www.kedzierzynkozle.esesja.pl. W związku z brakiem pytań, poddał pod
głosowanie ww. wniosek:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.

Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 15 lutego 2023 r. godz. 16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:05
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl

http://www.kedzierzynkozle.esesja.pl/

